
 

REFERAT  
fra skolebestyrelsesmøde den 22. september 2021 kl. 17.00-19.30 

Dagsorden Referat Kommentarer 

1. Godkendelse af referat Godkendt  

2. Meddelelser Vi er ved at være igennem forældremøderne. Det er min oplevelse, at der er en god stem-

ning i klasserne.  

Som skole har vi udfordringer enkelte steder, men det arbejdes der med på forskellige må-

der. Vi har for tiden rejseteamet inde på skolen. Vores fokus i samarbejdet med dem er at 

skabe gode stærke børnefællesskaber. Der vil også være steder, hvor vi inviterer vores res-

sourceteam ind for at sætte fokus på det faglige. Det kan være læsning og matematik. Der, 

hvor vi som skole er udfordret på trivsel, har vi vores inklusionsvejleder inde.  

Da vi skal afslutte 5. og 6. klasse dette skoleår har begge klasser været afsted på lejrtur. 

5.a har været på Langeland og boet i spejderhytte – 6. har været på tur ud til Davinde, 

hvor de har sovet i køjehytter, været på kanotur og arbejdet med teambuilding.  

Eleverne fortæller alle, at det har været gode ture.  

Inde i det pædagogiske rum arbejder vi med vidensdeling – det gør vi gennem kollegaob-

servationer og didaktiske samtaler. Vi har torsdag akademidag, hvor vi laver tour de 

chambre.  

Den 30. september har vi åbent hus, hvor vi i samarbejde med klub, børnehus og musik-

skole inviterer ind – vi håber også at nogle af jer fra bestyrelsen har mulighed for at 

komme og deltage. 

 

Michael: Vi foreslår, at ledelsen laver et forslag til høringssvar, som sendes ud til bestyrel-

sen til gennemsyn inden det sendes ind –  

Vi byder Gitte velkommen i bestyrelsen. 

Kristian, Bolette, Rasmus og Jon 

 

3. Nyt fra elevrådet  

 

Elevrådet har deres første møde torsdag.  

 

 

4. Opsamling på forslag om 

forældredage  

 

Der kan laves arbejdsdage.  

Materialerne skal købes af skolen.  

Mads er tovholder på dette.  

 

5. Fonde – Mads- Kristian  

 

Der er lavet en prioriteret liste over de ting. vi gerne vil ønske os på sigt.  

Kristian og Mads ser på sandsynligheden for at kunne få tildelt penge fra fonde.  

Noget kan komme med, når vi skal i gang med velfærdens fundament.  

Her kan der også laves et samarbejde med de lokale foreninger.  

 



6. Årshjul – herunder princip-

per der skal gennemgås 

dette skoleår  

 

Årshjul er gennemgået.  

 

Det sendes ud til bestyrelsen.  

 

7. Antimobbestrategi  

 

Strategien er gennemgået og drøftet. De forskellige ændringer skrives ind og medtages på 

MED. Den færdige strategi sendes til bestyrelsen til godkendelse.  

 

Godkendes næste møde.  

 

8. Trafikforhold ved skolen  

 

By og kultur vil indgå et samarbejde omkring trafikforholdet på Stige Skole. Vi vil meget 

gerne være med.  

 

 

9. Personale   

10.  Næste møde 8/11-21 virtuelt  

 

Dannelse af 7. klasser. 

Eventuelt  

 

 Skole og forældre landsmøde  

 

 


